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• Meget lav vandstand i søen og når der kommer noget mere vand og blæst, vil den tage sig pænere 
ud. 
 

• Qua meget lidt nedbør i sommerens løb er udgifter til vedligehold herunder plæneklip reduceret 
markant i 2018. 
 

• Tvangsauktion over 23 ubebyggede grunde på nordsiden slut, vi anmelder fuldt krav på samtlige 
grunde. 
 

• Arbejdet med nye lampeløsninger pågår. 
 

• Fin økonomi. 
 

• Rundtur i Strandparken, hvor flere grundejere har spurgt til nedklipning af bevoksning ud mod 
fælles veje, hvilket er OK. 
 

• Tungt at få lokale leverandører til at rense dræn lige nu, men vi arbejder videre hermed. 
 

• Fællesmøde omkring veje for alle grundejerforeninger aflyst, og vi tror ikke det kommer i gang igen. 
 

• Ny bankløsning fungerer, og det samme med ny administrator. 
  

 


